

MEETINGS . INCENTIVES . CONFERENCES . EXHIBITIONS

FRANCE

Let's Meet

N°14 WINTER 2019

IN SMART LYON



DOSSIER

SANTÉ ET NUTRITION AU CŒUR DE LA MÉTROPOLE
HEALTH AND NUTRITION AT THE HEART OF THE CITY

ONLY IN LYON

NOS PETITS SECRETS LYONNAIS
LYON'S LITTLE SECRETS

CENTRE D'AFFAIRES PART-DIEU, DMKF PHOTOGRAPHES

LYON TOURISM & CONVENTION



LYON 2019

ONLY LYON

Rendez-vous à Lyon

Meetings in Lyon

Manifesta

LET'S MEET IN LYON 26

© Guillaume Gravier



Making paths cross

Energy. It's everywhere here, it permeates the premises. It's the International Klein Blue chosen to adorn the impressive staircase which is the gallery's centrepiece. It's the exhibitions of contemporary artworks - which will change every two months.

Above all, it's the person who designed this events venue, Céline Melon-Sibille, whose talent also lies in her ability to bring together seemingly distant worlds. Manifesta welcomes artists, invited by partner galleries, into meeting spaces designed for corporate events. The 210 m² space was designed by the interior designer Claude Cartier and AET Architecture as a place that is truly lived in, in keeping with the history of this former silk-weaving workshop. The works do not merely "hang on the walls", they live in the space and enrich the atmosphere which emanates from it. Here everything is functional, and everything that is functional is mischievously hidden, so there is nothing to distract the viewer.

Just a short walk from the Musée des Beaux-Arts, at the heart of Lyon's dynamic Presqu'île, Manifesta offers the perfect environment for making sense of and taking inspiration from contemporary arts.

MANIFESTA

Faire se croiser les chemins

L'énergie. Elle est ici partout, imprègne les lieux. C'est le bleu Klein choisi pour habiller l'impressionnant escalier, cœur de l'espace. Ce sont les œuvres d'art contemporain exposées – qui évolueront tous les deux mois.

C'est surtout celle qui a imaginé ce lieu événementiel, Céline Melon-Sibille, dont le talent réside aussi dans sa capacité à faire converger des mondes que l'on imagine éloignés. Manifesta accueille des artistes, invités par les galeries partenaires, dans des espaces réceptifs destinés aux événements d'entreprises. Les 210 m² ont été conçus par la décoratrice Claude Cartier et AET Architecture comme un lieu véritablement habité, respectant l'histoire de cet ancien atelier de soyeux. Les œuvres ne sont pas simplement « accrochées », elles vivent dans l'espace et enrichissent l'atmosphère qui en émane. Ici tout est fonctionnel, et tout ce qui est fonctionnel est malicieusement caché, pour que l'œil n'ait pas de contrainte.

Situé à deux pas du Musée des Beaux-Arts, au cœur de la dynamique Presqu'île, Manifesta offre le parfait écrin pour oser comprendre et s'inspirer de la création contemporaine.

Manifesta

Jusqu'à 60 personnes en théâtre dans la grande salle
 40 personnes en formule déjeuner ou dîner
 150 personnes en cocktails sur les 2 niveaux
 Up to 60 people in theatre layout in the great hall
 40 people for lunches or dinners
 150 people for cocktail receptions on both levels

—
 6 rue Pizay - 69001 Lyon
 T + 33 (0)7 72 15 42 21
 celinemelon@manifesta-lyon.fr
www.manifesta-lyon.fr